
Protokół nr III 

W dniu 26 czerwca 2024 r. obyła się III Sesja Rady Gminy Raków.  Obrady 

rozpoczęto 26 czerwca 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:13 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. Lista obecności radnych na sesji stanowi zał. nr 1 

do protokołu.   

Obecni: 

1. Piotr Mariusz Bożycki 

2. Monika Anna Foryś 

3. Małgorzata Józefa Gołyska 

4. Kazimierz Karwat 

5. Marek Wojciech Kowalik 

6. Karol Dominik Ksel 

7. Irena Kulińska 

8. Paweł Jakub Pietruszka 

9. Ewelina Izabela Sobieraj 

10. Stanisław Stemplowski 

11. Teresa Bronisława Strzelecka 

12. Marcin Szpak 

13. Dariusz Czesław Tyrała 

14. Jolanta Anna Wesołowska 

15. Michał Krzysztof Zaremba 

Ponadto na posiedzeniu obecni byli: Wójt Gminy Raków Pan Damian Szpak, Zastępca Wójta 

Gminy Raków- Pan Paweł Kijanka, Skarbnik Gminy Pan Artur Nadolny, pracownicy urzędu 

oraz sołtysi. Lista obecności sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z II sesji w dniu 14.05.2024 r. 

4. Sprawozdanie z posiedzenia komisji Budżetu i Spraw Społeczno- Gospodarczych 

5. Sprawozdanie Wójta z działań podjętych pomiędzy sesjami. 

6. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z posiedzenia w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium. 

7. Przedstawienie opinii RIO w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium. 

8. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Gminy Raków za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

9. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Raków za 2023 r. 

10. Debata o raporcie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Raków 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2023 r. 

b) absolutorium dla Wójta Gminy Raków z tytułu wykonania budżetu za 2023 r. 



c) zatwierdzenie rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Rakowie za 2023 r. 

d) oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Rakowie 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2024-2038 

f) zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

g) o zmianie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz 

publicznych innych formach wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez Gminę Raków 

h) przyjęcia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rakowie 

i) szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia krótkoterminowego świadczonego 

w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania 

j) wyboru przedstawicieli Rady Gminy do pełnienia funkcji członka Rady Społecznej w 

Gminnym Ośrodku Zdrowia w Rakowie 

k) powołania Rady Społecznej w Gminnym Ośrodku Zdrowia w Rakowie 

l) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Raków na 2024 r. 

13. Wolne wnioski i zapytania. 

14. Zamknięcie obrad sesji. 

Posiedzeniu Przewodniczył Pan Paweł Pietruszka- Przewodniczący Rady Gminy 

Przebieg obrad 

AD. 1.  Pan Przewodniczący otworzył posiedzenie, powitał zebranych oraz poinformował  

o rejestracji obrazu i dźwięku podczas obrad. Następnie poprosił radnych o potwierdzenie 

obecności na tabletach. 

Po sprawdzeniu obecności Pan Przewodniczący stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 15 

radnych w związku z powyższym Rada jest władna do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

AD. 2. Pan Przewodniczący przedstawił zebranym porządek obrad. Wobec braku uwag ze 

strony zebranych Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad zatwierdzeniem porządku 

obrad. 

W związku z problemami technicznymi Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady wznowiono. Pan Przewodniczący ogłosił wyniki głosowania w sprawie 

zatwierdzenia porządku obrad, które przeprowadzono przed przerwą. 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia porządku obrad..  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 



Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

AD.3. Przewodniczący Rady zapytał zebranych czy wnoszą uwagi do projektu protokołu z II 

sesji w dniu 14.05.2024 r. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania nad zatwierdzeniem protokołu z II sesji w 

dniu 14.05.2024 r. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenia protokołu z II sesji w dniu 14.05.2024 r..  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

AD.4 Kontynuując obrady zgodnie z przyjętym porządkiem obrad Przewodniczący Rady 

poprosił Panią Monikę Foryś- Przewodniczącą Komisji Budżetu i Spraw Sołeczno-

Gospodarczych o przedstawienie sprawozdania z posiedzenia Komisji. 

Pani Foryś na wstępnie swojego wystąpienia przywitała zebranych. Przypomniała, że 

posiedzenie Komisji Budżetu i Spraw Sołeczno-Gospodarczych odbyło się 25 czerwca br. a 

jego tematem była analiza i zaopiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję. Pani 

Przewodnicząca w swoim wystąpieniu krótko omówiła przedmiot poszczególnych projektów 

uchwał, które komisja analizowała. Udzieliła informacji na temat prelegentów 

poszczególnych projektów uchwał, którzy w trakcie posiedzenia referowali je członkom 

komisji. Na zakończenie swojego wystąpienia Pani Przewodnicząca nadmieniła, że komisja 

nie wniosła uwag do przedstawionych projektów uchwał i całość materiału zaopiniowała 

pozytywnie. 

Pan Przewodniczący zapytał czy zebrani maja uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

AD.5 Pan Przewodniczący poprosił Pana Wójta o przedstawienie sprawozdania z działań 

podjętych pomiędzy sesjami. 

Pan Wójt przedstawił zebranym sprawozdanie z działań podjętych w czerwcu 2024 r. 

poprzez chronologiczne przedstawienie terminarza spotkań i krótkie omówienie każdego  

z podjętych działań. 

Terminarz odbytych spotkań przedstawiał się następująco: 

1. 06.06.2024-  posiedzenie komisji rewizyjnej LGD Białe Ługi; 

2. 07.06.2024 – udział w uroczystości obchodów 10-leceia KGW Ociesanki; 



3. 08.06.2024- Dzień dziecka w Wólce Pokłonnej; 

4. 10.06.2024-Spotkanie z seniorami z Ociesęk w sprawie zmiany opiekuna Klubu; 

5. 11.06.2024- Urząd Marszałkowski Województwa Świętokrzyskiego- podpisanie  

umowy na ciężki samochód strażacki dla OSP Raków; Chęciny-udział w 

sprawozdawczym walnym zgromadzeniu członków Lokalnej Organizacji Turystycznej; 

6. 12.06.2024- Świętokrzyski Urząd Wojewódzki- Wyborcze walne zebranie członków 

Związku Miast i Gmin Regionu Świętokrzyskiego; Spotkanie robocze LGD Białe Ługi 

7. 13.06.2024 -Świętokrzyski Urząd Wojewódzki- szkolenie dla Wójtów i Burmistrzów z 

działań obronnych; Starostwo Powiatowe- spotkanie z Panem starostą Tomaszem 

Plebanem dot. spraw bieżących (wykaszanie poboczy, wycinanie gałęzi przy drogach 

powiatowych oraz sprawy ich utrzymania); 

8. 14.06.2024-Świętokrzyski Urząd Ochrony zabytków (rozmowy z konserwator zabytków 

dot. kapliczki w Mędrowie i Kościoła Świętej Trójcy w Rakowie); 

9. 16.06.2024- Piknik rodzinny w Szumsku; Jubileusz 75–lecia Gminnego Przedszkola w 

Rakowie; 

10. 17.06.2024-Rada społeczna Gminnego Ośrodka w Rakowie, Notariusz (spotkanie w 

sprawie przejęcia przez gminę gruntu pod kapliczka w Mędrowie) ; 

11. 18.06.2024- Chmielnik- spotkanie z przedstawicielami Banku w ramach porozumienia 

na Szlaku (omawiano kwestie pozyskiwania środków).  

12. 19.06.2024- Spotkanie udziałowców ZGOK  

13. 20.06.2024-Zakończenie roku szkolnego w ZSP w Rakowie 

14. 21.06.2024-Zakończenie roku szkolnego w ZSP  Ociesękach 

15. 23.06.2024-Festyn Parafialny w Ociesękach, Bardo-Piknik z okazji rozpoczęcia wakacji 

16. 24.06.2024-PSP-podpisanie  aneksu umowy dla OSP Ociesęki KSRG; 

17. 25.06.2024-Tokarnia-Dzień seniora, udział w posiedzeniu Komisji Budżetu i Spraw 

Społeczno-Gospodarczych, Spotkanie z  KGW Szumsko i KGW Życinianki. 

Na zakończenie Pan Wójt podziękował wszystkim KGW z terenu gminy za reprezentowanie 

gminy i udział w różnych konkursach, które odbyły się w ostatnim czasie. Pan Wójt 

poinformował również, że w dniu 3 czerwca br. na stanowisko Zastępcy Wójta  powołany 

został Pan Paweł Kijanka.  

Wobec braku uwag ze strony zebranych do przedstawionego sprawozdania obrady 

kontynuowano. 

AD.6 Przewodniczący Rady poprosiła Panią Teresę Strzelecką o przedstawienie 

sprawozdania Komisji Rewizyjnej z posiedzenia w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium. 

Pani Przewodnicząca powitała zebranych i poinformowała, że posiedzenie Komisji 

Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium obyło się 5 czerwca 2024 r.  

W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie komisji. Kontynuując Pani 

Przewodnicząca Strzelecka przedstawiła zebranym ustalenia komisji dotyczące wykonania 

budżetu gminy za 2023 r. Zgodnie z przedstawionym sprawozdaniem komisja ustaliła, że  

sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Raków zostało sporządzone zgodnie z ustawą  

o finansach publicznych. Na dzień 31 grudnia 2023 roku budżet Gminy Raków zamknął się 

planowanym deficytem budżetowym w kwocie 10 352 992,94 zł stanowiącym różnicę 

między planem dochodów a planem wydatków.  Na koniec roku wystąpił deficyt budżetowy 

w kwocie 5 155 683,48 zł. Różnica między dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi 



wynosła-1 888 029,72 zł. Znaczący udział w 2023 roku stanowiły dochody o charakterze 

celowym, które JST otrzymuje od podmiotów zewnętrznych. Kontynuując Pani 

Przewodnicząca omówiła wpływy do budżetu udzielając informacji  na temat zakładanego 

planu w poszczególnych kategoriach dochodów, ich wykonania oraz procentowego stopnia 

wykonania. Kontynuując Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej omówiła wydatki budżetu 

gminy udzielając informacji na temat zakładanego planu w poszczególnych kategoriach 

wydatków oraz procentowego stopnia ich wykonania. 

W podsumowaniu swojego wystąpienia Przewodnicząca nadmieniła, że w wyniku kontroli 

Komisja Rewizyjna Gminy Raków stwierdziła, że budżet gminy realizowany był zgodnie  

z uchwałami  podjętymi przez Radę Gminy. Sprawozdania finansowe zostały sporządzone  

na podstawie faktycznych zapisów w księgach rachunkowych, zawarte  

w nich dane liczbowe zachowują wzajemną zgodność, a pomiędzy poszczególnymi 

sprawozdaniami występują prawidłowe powiązania. Komisja nie stwierdziła przekroczeń 

planowanych wydatków budżetowych i nie wniosła zastrzeżeń do realizacji poszczególnych 

zadań i przedstawionych sprawozdań finansowych oraz przedstawionej informacji o stanie 

mienia komunalnego. W związku z powyższym Komisja Rewizyjna zawnioskowała  

o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Raków za 2023 rok. 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Wobec braku uwag ze strony radnych przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 

AD.7 i 8 Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii RIO w sprawie wniosku o 

udzielenie absolutorium. 

Głos zabrał Pan Skarbnik, który w swoim wystąpieniu odczytał treść opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Raków za 2023 rok wraz z 

informacją o stanie mienia komunalnego oraz  opinii w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium. 

Wobec braku uwag do przedstawionych uchwał przystąpiono do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

AD.9 zgodnie z kolejnym punktem porządku obrad przytapiano do rozpatrzenia  

raportu o stanie gminy za 2023 r. Przewodniczący Rady poinformował, że raport został 

przedłożony w ustawowym terminie. Następnie poprosił Pana Wójta o przedstawienie 

zebranym raportu. 

Pan Wójt w swoim wystąpieniu w pierwszej kolejności poinformował, że Raport o stanie 

gminy udostępniony na stronie bip Urzędu Gminy Raków, gdzie można zapoznać się z jego 

treścią. Następnie omówił inwestycje zrealizowane w 2023 r. oraz inwestycje rozpoczęte w 

ww. roku sprawozdawczym. Kontynuując omówił sytuację demograficzną gminy poprzez 

przedstawienie danych liczbowych na temat urodzeń i zgonów w poszczególnych 

sołectwach.  W podsumowaniu Pan Wójt nadmienił, że gmina Raków nie odbiega od 

utrzymującego się w kraju od kilku lat trendu ujemnego przyrostu naturalnego.  

AD.10 Po przedstawieniu przez Pana Wójta Raportu o stanie gminy  Przewodniczący Rady 

zapytał czy ktoś z zebranych ma uwagi do wystąpienia Pana Wójta lub wyraża chęć zabrania 

głosu w debacie nad raportem. 

Wobec braku zgłoszeń ze strony zebranych podczas obrad jak również zgłoszeń ze strony 



mieszkańców przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

AD.11 Przewodniczący Rady poinformował, że uchwałę o udzieleniu wotum przyjmuje się  

bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. W przypadku Rady Gminy 

Raków większość ta wynosi min. 8 głosów ,,za”. Ustawowy skład rady nie zmienia się nawet 

jeśli mandaty są nieobsadzone. Kontynuując przedstawił zebranym treść uchwały w sprawie 

wotum zaufania dla Wójta Gminy Raków. 

Wobec braku uwag zebranych do projektu uchwały przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Raków.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący Rady pogratulował Panu Wójtowi uzyskania wotum zaufania. 

AD.12  Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad tj. rozpatrzenia 

projektów uchwał przedłożonych pod obrady sesji. W pierwszej kolejności  przystąpiono do 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2023 r. Przewodniczący Rady poinformował, że szczegółowych wyjaśnień dotyczących 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 r. w swoim 

sprawozdaniu udzieliła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej w związku z powyższym nie 

przedstawiano ponownie danych liczbowych w tym zakresie. 

Wobec braku uwag ze strony zebranych przewodniczący rady zarządził głosowanie  

w sprawie podjęcia ww. uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2023 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Następnie po zatwierdzeniu sprawozdania finansowego głosowano w sprawie absolutorium 

dla Wójta Gminy Raków z tytułu wykonania budżetu za 2023 r. 



Głosowano w sprawie: 
absolutorium dla Wójta Gminy Raków z tytułu wykonania budżetu za 2023 r..  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady wraz z Prezydium Rady pogratulowali Panu Wójtowi uzyskania 

Wotum zaufania oraz absolutorium z tytułu wykonania budżetu.  

Pan Wójt podziękował Radzie za głosowanie i za udzielenie mu wotum zaufania oraz 

absolutorium. Nadmienił, że dużą zasługę w realizację przyjętych założeń mieli Skarbnik 

Gminy i pracowników Urzędu. 

Obrady kontynuowano. 

Przewodniczący rady zapytał czy ktoś z zebranych chce zabrać głos w punkcie dotyczącym 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia  

w Rakowie za 2023 r. oraz oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej Gminnego Ośrodka 

Zdrowia w Rakowie. Głos zabrał Pan Wójt. W swoim wystąpieniu nadmienił, że na 

podstawie sprawozdań stwierdza się, że sytuacja ekonomiczna Gminnego Ośrodka Zdrowia 

w Rakowie jest doskonała. Ośrodek utrzymuje się sam i pozyskuje dodatkowe środki  

z zewnątrz. W związku z powyższym zarówno sprawozdanie jak i roczny plan finansowy 

GOZ w Rakowie Rada Społeczna zaopiniowała pozytywnie. 

Wobec braku uwag ze strony zebranych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Rakowie 

za 2023 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Następnie wobec braku uwag ze strony zebranych głosowano w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej Gminnego Ośrodka Zdrowia  

w Rakowie.   

Głosowano w sprawie: 
oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Rakowie.  



Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 Przewodniczący Rady poprosił Pana Skarbnika o omówienie projektu uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2024-2038. 

Pan Skarbnik w swoim wystąpieniu poinformował, że w związku z wprowadzonymi 

zmianami w budżecie gminy dokonuje się aktualizacji Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Zwiększeniu ulega kwota dochodów i wydatków. Kontynuując swoje wystąpienie Pan 

Skarbnik wymienił i omówił wprowadzone zmiany. Głos zabrał Pan Wójt. Wyjaśnił, że 

planowana wymiana stolarki drzwiowej i podłóg w urzędzie nie jest objęta dofinansowaniem 

w ramach termomodernizacji Urzędu Gminy. Wydatek ten zostanie pokryty z środków 

własnych gminy. 

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu uchwały przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2024-2038.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta. 

Następnie głosowano w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2024 r..  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia 



wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach, oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz publicznych innych formach wychowania 

przedszkolnego, prowadzonych przez Gminę Raków został omówiony  w sprawozdaniu z 

posiedzenia Komisji. 

 Wobec braku uwag ze strony zebranych do przedmiotowego projektu uchwały przystąpiono 

do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
o zmianie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

oraz publicznych innych formach wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez Gminę 

Raków.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta. 

Następnie Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rakowie również został omówiony  

w punkcie dotyczącym sprawozdania z posiedzenia komisji. Zapytał czy radni maja uwagi 

do przedmiotowego projektu uchwały. 

Głos zabrała Pani Wiceprzewodnicząca Irena Kulińska. W swoim wystąpieniu udzieliła 

informacji na temat projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania 

usług wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu 

całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. Pani 

Radna Nadmieniła, że zmiany w statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rakowie 

wiążą się m.in. z wprowadzeniem tego tupu usług. Kontynuując Pani Kulińska 

poinformowała, że usługi przyznawane są osobom potrzebującym wsparcia i spełniającym 

warunki wymienione w ustawie o pomocy społecznej. Korzystanie w ww. usług jest opłatne. 

Gmina pokrywa część kosztów ponoszonych przez osoby wymagające tego wsparcia. 

Jednym z warunków ustalenia odpłatności jest kryterium dochodowe. Kontynuując Pani 

Radna podała kwoty kryterium dochodowego  dla gospodarstw jednoosobowych  

i wieloosobowych oraz zasady odpłatności za ww. usługi. Na zakończenie nadmieniła, że 

szczegółowych informacji na ten temat udziela Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Rakowie. 

Wobec braku uwag ze strony radnych do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Statutu 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rakowie  przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rakowie .  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

 

Uchwała została podjęta . 

Następnie wobec braku uwag ze strony radnych głosowano nad przyjęciem projektu uchwały 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia krótkoterminowego 

świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego oraz warunków 

odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Głosowano w sprawie: 
szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia krótkoterminowego świadczonego 

w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta. 

 Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyboru 

przedstawicieli Rady Gminy do pełnienia funkcji członka Rady Społecznej w Gminnym 

Ośrodku Zdrowia w Rakowie. Głos zabrał Pan Wójt. W swoim wystąpieniu wyjaśnił, że  

w  związku z kończącą się kadencją Rady Gminnego Ośrodka Zdrowia w Rakowie 

koniecznym jest powołanie członków Rady Społecznej na kolejną kadencję. Kontynuując 

swoją wypowiedź Pan Wójt przedstawił proponowany skład Rady Społecznej GOZ  

w Rakowie na kadencję 2024-2028. Skład Przedstawiał się następująco: Pan Paweł Kijanka- 

Przewodniczący Rady Społecznej, Pan Paweł Gratka- przedstawiciel Wojewody oraz 

przedstawiciele Rady Gminy: Pan Domoń Jerzy, Pani Łukasik Monika, Pan Tyrała Dariusz, 

Pani Zapart Marta. Wobec braku uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
wyboru przedstawicieli Rady Gminy do pełnienia funkcji członka Rady Społecznej w 

Gminnym Ośrodku Zdrowia w Rakowie.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 



Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta. 

Następnie głosowano w sprawie powołania Rady Społecznej w Gminnym Ośrodku Zdrowia 

w Rakowie. 

Głosowano w sprawie: 
powołania Rady Społecznej w Gminnym Ośrodku Zdrowia w Rakowie.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że na posiedzeniu komisji został przedstawiony plan pracy 

Komisji Rewizyjnej. Wobec braku uwag ze strony radnych do projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Raków na 2024 r przystąpiono 

do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Raków na 2024 r..  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta. 

AD 13. W związku z wyczerpaniem punktu dot. podjęcia uchwał Przewodniczący Rady 

poprosił o zgłaszanie wniosków i zapytań w ramach kolejnego punktu porządku obrad. 

O głos poprosił Zastępca Wójta Pan Paweł Kijanka. W swoim wystąpieniu udzielił 

informacji na temat spraw i obowiązków jakie zostały mu powierzone w ramach pełnionej 

funkcji. Nadmienił, że do głównych zadań jakie będzie wykonywał będzie nadzór nad 

Referatem Usług Komunalnych. Pan Wice wójt zadeklarował, że dołoży wszelkich starań, 

aby nadrobić wszelkie zaległości, w szczególności te zgłaszane ostatnio- wykaszanie 

poboczy itp. Poinformował również, że w najbliższym czasie planuje zorganizowanie 

wyjazdów z pracownikami referatu w celu rozeznania się w najpilniejszych potrzebach  

i zadaniach jakie należy wykonać na terenie danego sołectwa. Pan Kijanka prosił, żeby 

zgłoszenia dotyczące potrzeby wykonania jakichś prac zgłaszać bezpośrednio do niego lub 

do kierownika referatu. Nadmienił, że telefony ze zgłoszeniami do pracowników 



odpowiedzialnych za wykonywanie danych zadań dezorganizują pracę. Na zakończenie 

swojego wystąpienia Pan Wice Wójt zadeklarował  swoja gotowość do współpracy  

i rozmów. 

O głos poprosił Pan Radny Kazimierz Karwat. W swoim wystąpieniu zaznaczył, że na 

posiedzeniu komisji omawiano problem z przepompownia ścieków w miejscowości Dębno  

i jej częstymi awariami. Poprosił Pana Wójta o komentarz w tej sprawie.  

Paw Wójt poinformował, że w bieżącym tygodniu zakupiono i zamontowano nową- 

mocniejszą pompę do ścieków. Dotychczasowe awarie spowodowane były zapychaniem się 

pomp w związku z wyrzucaniem do kanalizacji ściekowej np. chusteczek nawilżanych, które 

blokowały prace wirników skutkiem czego urządzenia nie działały prawidłowo. Pan Wójt 

nadmienił, że montaż nowej mocniejszej pomy powinien problem ten rozwiązać. Jeżeli 

podjęte działanie nie przyniesie zamierzonych skutków gmina postara się znaleźć inne 

rozwiązanie tego problemu. Na zakończenie Pan Wójt poprosił mieszkańców, aby nie 

wrzucali do sedesów chusteczek lub innych przedmiotów, które nie rozpuszczają się  

w wodzie. 

Pan Wójt zaprosił zebranych na Festyn Rodzinny na rozpoczęcie Wakacji w Rakowie oraz 

na festyn rodzinny w miejscowości Głuchów. 

AD.14 Wobec braku zgłoszeń i w związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan 

Przewodniczący zamknął obrady. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy Raków 
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